
Formandsberetning
I år har på alle måder været specielt for os!

Der har ikke været afholdt nogle arrangementer i foreningen siden vores sidste
generalforsamling i september, hvor vi mødtes i Ølgod. Alt vores kommunikation har været holdt
online, inklusiv en ekstraordinær generalforsamling, som vi afholdte for 3 uger siden. Her fik vi
valgt Jessie Willadsen som midlertidig revisor, efter vi mistede kontakten med den tidligere - stor
tak til Jessie for at være parat til at hjælpe os, således at generalforsamlingen i dag kan
afholdes.

En stor del af vores foreningsliv er at være sociale og mødes til vores arrangementer, hvilket vi
jo ikke har kunne opfylde i det forgangne år, så der er lige nu tale om en forening på lavblus.
Det håber jeg vender nu hvor vi får valgt ny bestyrelse samt der nu åbnes op for afholdelse af
indendørsarrangementer igen. Netop nu er der ikke nogle udstillingsplaner på bordet, så det vil
være en af de første opgaver for en ny bestyrelse.

Lige nu har foreningen 77 medlemmer samt 27 opdrættere.

Der blev i 2020 registreret hele 2266 dyr, hvilket er rekord mange. Det har været dejligt at se at
selvom vi ikke har kunne mødtes, så har opdrætterne rundt om i landet fastholdt deres
avlsplaner og fået lavet en masse lækre dyr. Siden nytår har vi registreret 771 dyr.

Til sidst et tak til de bestyrelsesmedlemmer som ikke genopstiller eller er fratrådt utidigt - håber
vi fortsat får jer at se til foreningens arrangementer. Jeg ser frem til samarbejdet med den nye
bestyrelse og håber at resten af 2021 samt det kommende år bliver lidt mere normal, så vi kan
komme tilbage til den aktive og sociale forening som vi plejer at være.


